

Title (en)

Device for receiving waste adapted to be mounted in a support.

Title (de)

In ein Tragelement lagerbare Vorrichtung zur Aufnahme von Abfall.

Title (fr)

Dispositif de réception de déchets, encastrable dans un support.

Publication

**EP 0038096 A1 19811021 (FR)**

Application

**EP 81200364 A 19810401**

Priority

FR 8007906 A 19800408

Abstract (en)

A device for receiving waste, which is intended to be mounted in a support (2) provided with an opening, such as a work table or wall bracket, for the purpose of holding a flexible bag (6). This device comprises a rigid body (1) provided with means for mounting in the support, a movable frame (4) held detachably on the base of the rigid body (1), and components (5) for fastening the flexible bag which are distributed over the movable frame (4). After filling, the bag can easily be removed by releasing the movable frame (4) which maintains its upper periphery and by manoeuvring the fastening components so as to free this periphery. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de réception de déchets, destiné à être encastré dans un support (2) muni d'une ouverture, tel que table de travail ou console murale en vue de maintenir un sac souple (6). Ce dispositif comprend un corps rigide (1) pourvu de moyens d'encastrement dans le support, un châssis mobile (4) maintenu de façon amovible à la base du corps rigide (1) et des organes de fixation (5) du sac souple, répartis sur le châssis mobile (4). Après remplissage, le sac peut facilement être retiré en dégageant le châssis mobile (4) qui maintient son pourtour supérieur et en manœuvrant les organes de fixation pour libérer ce pourtour.

IPC 1-7

**B65F 1/14; B65B 67/12**

IPC 8 full level

**B65B 67/12** (2006.01); **B65F 1/06** (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 67/12** (2013.01); **B65F 1/06** (2013.01); **B65F 1/1431** (2013.01)

Citation (search report)

- [D] CA 900937 A 19720523 - BENOIT HUBERT
- US 3443745 A 19690513 - KLEEBERG GUNTHER K E
- DE 2240956 A1 19740228 - BARGIEL HARALD
- FR 489210 A 19190106 - ANTOINE ANDREANI [CH]
- [A] FR 1566634 A 19690509
- DE 943513 C 19560524 - PAUL SCHEIDEGGER
- [A] DE 437588 C 19261123 - KURT THEUERKAUF
- US 3079966 A 19630305 - EMANUEL KUGLER

Cited by

EP0295059A1; GB2155783A; CN104401614A; GB2145617A; GB2230945A; GB2230945B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0038096 A1 19811021**; FR 2479782 A1 19811009; FR 2479782 B1 19830722

DOCDB simple family (application)

**EP 81200364 A 19810401**; FR 8007906 A 19800408